
 

 

 

 

 

 
 

 

T/C: EH-KYU 
DAY 01  KUALA LUMPUR – NAGASAKI     (LD) 
Upon arrival meet with local representative and proceed to Nagasaki Peace Park and the Atomic Bomb Museum (Incl. 
admission fee) commemorates one of the most violent and tragic moments in world history (WWII). Next to Glover Garden 
(Incl. admission fee) is situated on the southern slope of a mountain, ensuring that the garden‘s flower can be enjoyed in 
full bloom throughout the year. Then, visit Oura Catholic Church (photo stop) and Meganebashi Bridge (photo stop) and 
Nagasaki Chinatown. This charming area offers many local specialties but also serves other types of food that you may 
enjoy while walking. 

 
DAY 02  NAGASAKI – SHIMABARA – KUMAMOTO   (BLD) 
After breakfast, proceed to Shimabara Teppo-Machi Samurai District, known as “teppo-mochi” or “gun town”.  Next visit 
to Mount Unzen Disaster Museum (Incl admission fee) is an excellent museum that was built to commemorate the 
volcano’s 1990 eruption and ensuing disaster. Proceed for ferry ride from Shimabara to Kumamoto port (approx. 30 min). 
While arriving at Kumamoto Suizenji Park (Incl. admission fee) best enjoyed by strolling along the path, read and 
contemplate in these beautiful surrounding. Follow by to Shimotori Shopping Arcade. 

 
DAY 03  KUMAMOTO – YUFUIN – BEPPU    (BLD) 
After breakfast, proceed to Takamori Yusui Tunnel Park, there is a special strobe light in front of the spring which combines 
with the flowing water to create a beautiful piece at artwork which is known as the “water pearl”. Next to Lake Kinrinko, 
these beautiful lakes which have onsen hot springs bubbling up through the lake bed. The warmth from these hot spring jets 
warms the water and creates a mysterious mist upon the lake surface during the autumn and winter months. And Beppu 
Chi-No-Ike-Jigoku (Blood Pond Hell) is the oldest of its kind in the entire country. This blood colour is caused by iron oxide 
and the temperature of the onsen water is 78 Celsius and contains lots of Iron. And Beppu Umi-Jigoku (sea hell), it is the 
king of Jigoku, beautiful cobalt blue colour was formed over 1300 years ago. The ousen eggs made here is very popular, and 
the first place to be designated as scenic beauty. 
 
DAY 04  BEPPU – FUKUOKA       (B) 
After breakfast, visit to Fukuoka Dazaifu Tenmangu Shrine, the current main building was built in 1591 and registered as a 
national important cultural property. There are plenty of plum and cherry blossom trees and other plants around the grounds 
so you can enjoy beautiful flowers all year round. Next proceed to shopping at Canal City Hakata and Tenjin Underground. 
Then enjoy the Fukuoke’s open air food stands (Yatai) for dinner. 

 
DAY 05  FUKUOKA – KUALA LUMPUR     (B) 
After breakfast, transfer to Fukuoka airport for your flight home. 
 

**Itinerary subject to change without prior notice** 
Update: 21 August 2018 



 

 

 

 

 

 

 

T/C: EH-KYU 
第一天  吉隆坡 - 福冈空港 - 长崎     （午晚） 

集合于吉隆坡国际机场，乘搭客机飞往福冈空港。抵达后，乘搭下一班飞机前往长崎。到达长崎，参观【长崎平和公园】是在当

年原子弹爆炸中心以北的山丘上修建的、为了祈祷世界和平的纪念公园。接下来参观【长崎原子弹博物馆】（包含入场费）坐落

于一个当时被原子弹炸毁的教堂之上，教堂仅仅剩下一面墙，至今，你依然可以看到一面被冲击波毁坏变形的时钟挂在墙上，时

针停止在 11 点 02 分，原子弹落下的刹那。之后参观【哥拉巴公园】（包含入场费）始建于 1864 年，园内有大量德川时代末期

的木质洋房建筑。接着是【大浦天主堂】（拍照停站），是日本国宝中唯一一个西洋风格的建筑物。【眼镜桥】（拍照停站）是

荣膺日本三桥之一的名桥，与江户的日本桥、岩国的锦带桥齐名，但却一直不大为人所知，该桥也是皇宫二重桥的原型。【长崎

中国城】建筑在原有中国商人做贸易时的仓库地区，利用原有地点和建筑物改造而成。 
 

第二天  长崎 - 熊本       （早午晚） 

今早，第一站到【岛原城铁炮町武士住宅区】是指在江户时代（1603–1868）岛原藩等武士们居住的地区，现在指定为街道保存

地区。现在被保护的地区在当时和邻居之间没有围墙，宛如窥视枪筒一样可以观赏武士住宅街因此也被称作铁炮街。接着到【云

仙岳灾害纪念馆】（包含入场费）于 1990 年代在长崎县岛原市平成町建成,是为了将云仙岳平成火山喷火的灾害传达后世而建设

的。之后乘搭渡轮从岛原到熊本港（大约 30 分钟）。之后参观【熊本水前寺公园】（包含入场费），以模仿日本东海道五十三景

样式的缩小版兴建而出名，有日本桃山式典型庭园的造景，其中以仿照日本最高峰富士山的山景最引人注目。最后前往【下通商

场街】，熊本县最大的购物商场。 
 

第三天  熊本 - 汤布院 - 別府      （早午晚） 

今早，前往参观【高森町涌水隧道公园】,隧道内年均气温恒定在 17 摄氏度，在隧道终端，可以看到水源从挖掘剩下的岩石间流

出，宛如瀑布。而且在其前方有水流和特殊灯光效果形成的“水帘珠”奇景，更是光与水的艺术性结合。接下来到【金鳞湖】位于

汤布院最热闹的地区，以冬天早上能欣赏到晨雾弥漫的梦幻般景色闻名。浏览【血池地狱】，是日本北府市的“地狱”般九大自然

温泉之一，因它一池炽热、血红的水而闻名，以及【海地狱】，其中最大的一个，在 1200 年前由火山喷发而成。因属硫酸铁质，

池水呈现出湛蓝而清澈的色泽，给人望之有海的感觉，不过温度却高达 98℃。  
 

第四天  別府 - 福冈       （早） 

第一站前往【福冈太宰府天滿宮】是位於日本福冈县太宰府市的神社。主祭神是學問之神菅原道真。接下来到【博多运河城】，

它是 1996 年开业的复合商业设施，以购物中心为代表,还有影院、剧场、旅馆和办公楼等多种设施。装饰缤纷多彩的大楼由 5 个

区域所构成，中心流经的就是"运河" 以及【天神地下街】，以 19 世纪欧洲都市风格取胜。街内店铺内外装饰、店招、石砖路铺砌、

各项照明、空间与设施，采高雅宽敞的设计风格。最后前往【路边摊】（屋台），福冈市内的屋台约莫占日本全国的 40%，是当

地美食文化的一部分，也是来到福冈必体验的活动。 
 

第五天  福冈 - 福冈空港 - 吉隆坡     （早） 

今早，自由活动至集合时间送往机场乘搭客机飞返家园 

 

**以上行程仅供参考，最后由当地旅行社安排为准** 

更新：21 August 2018 


